
Шановний пане Богдане!

Ваш запит на публічну інформацію, отриманий та зареєстрований 
02.12.2019 № 2536/01-32 у Буринській районній державній адміністрації, 
стосовно приватизованих житлових приміщень державної та комунальної форм 
власності розглянутий відділом містобудування, архітектури та житлово- 
комунального господарства Буринської районної державної адміністрації.

Повідомляємо, що на території Буринського району у 2010-2019 роках за 
кошти державного або місцевого бюджетів житлові приміщення не будувалися 
та не відбувалася приватизація відповідно до Закону України «Про 
приватизацію державного житлового фонду».

Інформація щодо фактів приватизації державного житлового фонду два і 
більше разів одними і тими ж особами або їх близькими родичами у Буринській 
районній державній адміністрації відсутня.

З повагою

Г олова Василь БОЙКО


